
Trápne divadielko pred kamerami: Na Orave
zaočkovali 1. júla 6 pacientov, odvtedy v
ambulancii ani jedného!
- CZ24 News | 12. července 2021

SLOVENSKO: „1. júla sa na Orave udialo jedno veľké divadlo. Minister zdravotníctva
občanom sľúbil, že 1. júla začnú všeobecní lekári očkovať v ambulanciách svojich pacientov.
Je 8. júla a očkovanie ešte stále nefunguje. Ministerstvo zdravotníctva nastavilo proces tak,
že trvá oveľa dlhšie. No sľub je sľub a tak sa presne 1. júla na Oravu dostavili pán premiér
Heger s pánom ministrom Lengvarským. Pred kamerami sa zaočkovalo šesť ľudí. Odvtedy
nikto. My ostatní lekári, ktorí naozaj očkovať chceme, vyzeráme ako neschopní hlupáci.“
Jana Bendová

 

„Takto ostro začala na sociálnej sieti lekárka Jana Bendová. Bola jednou z tých, ktorí očkovali aj v
centrách a bojovala za to, aby bolo možné očkovať v ambulanciách.

Jana Bendová už 19. júna bola skeptická. Z prístupu ministra zdravotníctva Vladimíra Lengvarského
je sklamaná, znepokojená. Upozorňovala, že lekári nemajú k dispozícii žiadne informácie. Termín
prvý júl označila za nereálny a jej predpovede sa naplnili. Aj keď mediálne bolo očkovanie v
ambulanciách začaté.
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Titulky v médiách prvého júla hovorili jasne, ale bolo to iba divadlo

Jednou z nich bola aj táto. „Ambulantní lekári začali vo štvrtok oficiálne očkovať proti ochoreniu
COVID-19. Na brífingu v Dolnom Kubíne to oznámil premiér Eduard Heger,“ píše portál Ereport.

Lekárka má zmluvu uzatvorenú od 7. júla. Prezradila, že netuší, kedy prídu vakcíny. S termínom 1.
júla má problém aj prezident Asociácie súkromných lekárov Slovenskej republiky Marián Šóth.
Navrhoval, aby sa očkovanie v ambulanciách začalo od 1. septembra. Súkromní lekári majú podľa
neho problém s obsahom zmluvy a čakajú na vyjadrenie Finančného riaditeľstva. Zároveň upozornil
aj na dovolenkové obdobie. Lekári, ktorých je nedostatok, sa zastupujú. „Nie sú doladené problémy s
logistikou vakcín, prípadne zapisovanie údajov do NCZI,“ povedal Šóth.

 

Ministerstvo zdravotníctva situáciu čierne nevidí

Zmluvy s lekármi sa podľa hovorkyne Zuzany Eliášovej postupne uzatvárajú. K 8. júlu v
ambulanciách už očkujú viacerí. „Počet očkujúcich lekárov plynule postupne rastie, zaočkovali už
takmer 100 ľudí“ povedala hovorkyňa.
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